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 تهیه بسته های حمایتی 
توسط کارکنان مرکز ۰۷ ارتش 

در کازرون برای نیازمندان

 
به گزارش ایرنا جمعی از کارکنان مرکز آموزش ۰۷ ارتش 
جمهوری اسلامی ایران مستقر در کازرون، در قالب اجرای 
تهیه  به  اقدام  مؤمنانه درحرکتی خودجوش  رزمایش کمک 
بهزیستی  اداره  زیرپوشش  نیازمندان  برای  بسته های حمایتی 

این شهرستان کردند.
ایران  اسلامی  جمهوری  ارتش   ۰۷ آموزش  مرکز  فرمانده 
داشت:  اظهار  ایرنا  به  مطلب  این  بابیان  مستقر در کازرون، 
با توجه به شیوع بیماری کرونا و نزدیک شدن ماه مبارک 
مردم  با  همگام  نیز  مرکز  این  پایور  کارکنان  رمضان، 
نوع دوست و نیک اندیش، با تهیه بسته های حمایتی به کمک 

نیازمندان شتافتند.
سرهنگ مجتبی واحدی افزود: کارکنان این مرکز به صورت 
خودجوش اقدام به تهیه ۸۴ بسته حمایتی حاوی برنج، روغن، 
مواد شوینده، ضدعفونی کننده و چند قلم کالای اساسی دیگر 
کردند که این بسته ها برای توزیع بین نیازمندان تحویل اداره 

بهزیستی شهرستان کازرون شد.
به گفته وی، هزینه تقریبی این بسته های حمایتی افزون بر 

۲۵۰ میلیون ریال است.
برای  نیز  ایران  اسلامی  جمهوری  ارتش  داد:  ادامه  واحدی 
کارکنان تحت پوشش این مرکز که به دلیل ابتلا به بیماری 
کرونا دچار مشکل شده باشند نیز بسته های حمایتی جداگانه 

در نظر گرفته است.
غلامحسین زارع رئیس اداره بهزیستی شهرستان کازرون هم 
ضمن قدردانی از کارکنان مرکز آموزش ۰۷ ارتش جمهوری 
بسته های  این  تهیه  برای  کازرون  در  مستقر  ایران  اسلامی 
حمایتی گفت: این بسته ها بین افراد نیازمند زیرپوشش این 

نهاد که شناسایی شده اند توزیع خواهد شد.

قدردانی مسئولان شبکه 
 بهداشت و درمان کازرون 
از کارکنان حوزه بهداشت

مرکز  سلامت  آموزش  مسئول  کارشناس  برنامه ریزی  با 
درمان  و  بهداشت  شبکه  مسئولان  پیرویان،  شهید  بهداشت 
از  سلامت  هفته  از  روز  آغازین  در  کازرون  شهرستان 
قدردانی کردند. مرکز خدمات جامع سلامت،  دو  کارکنان 
شبکه  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بیان  با  بنیادی  فاطمه  کازرون،  شهرستان  درمان  و  بهداشت 
پایدار هر کشور،  توسعه  در  مهم سلامت  اهمیت و جایگاه 
به مهمترین  پرداختن  برای  مناسب  را فرصتی  هفته سلامت 
موضوعات حوزه سلامت دانست و گفت: با توجه به شیوع 
کرونا ویروس در کشور، شعار هفته سلامت امسال با عنوان 

حمایت همگانی از مدافعان سلامت انتخاب شده است.  
او افزود: به همین مناسبت مسئولان شبکه بهداشت و درمان 
جامع  خدمات  مرکز  از  بازدید  ضمن  کازرون  شهرستان 
بهداشت  خانه  و  »مهرنجان«  و  تراب«  ابو  »شیخ  سلامت 
»مهرنجان«، از خدمات و تلاش های کارکنان حوزه بهداشتی 

در بسیج ملی مقابله با کروناویروس قدردانی کردند.

شهردار کازرون تأکید کرد؛

لزوم تعامل بیشتر بین 
نظام مهندسی و شهرداری 

کازرون
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری 
کازرون، محمدامین مهرورز در جلسه با اعضای نظام مهندسی 

و  نظام مهندسی  بین  بیشتر  و همکاری  تعامل  این شهرستان، 
عنوان  شهر  پیشرفت  و  توسعه  رشد،  زمینه ساز  را  شهرداری 
کرد و گفت: لازم است در این خصوص، تفاهم نامه ای بین 

شهرداری و نظام مهندسی منعقد شود.
نظام مهندسی  ظرفیت های  از  اینکه  بیان  با  کازرون  شهردار 
در همه حوزه ها و در قالب کارگروه های تخصصی استفاده 
کارگروه های  باید  منظور  همین  به  افزود:  کرد،  خواهیم 
تخصصی بین نظام مهندسی و شهرداری تشکیل شود تا طرح ها 
و پروژه ها در این کارگروه ها مطرح شود و در صورت تأیید 

به اجرا درآید.
وی به اجرای چند طرح و پروژه مهم در سال جاری اشاره 
کرد و گفت: در نظر داریم پروژه میدان و نصب المان در آن 
را در ورودی شرقی شهر که می تواند باعث زیبایی و کاهش 
تصادف در این قسمت شود و همچنین تپه مشرف به میدان 
بعثت )تل دراز( را پس از تملک تبدیل به پارک تفریحی 
ظرفیت های  از  پروژه ها  این  اجرای  در  که  کنیم  جنگلی  و 
نظام مهندسی و کارشناسان و متخصصان بومی شهر کازرون 

و همچنین استان فارس استفاده خواهیم کرد.
شهردار کازرون در ادامه به بحث رینگ شهری اشاره و اظهار 
کرد: لازم است که مطالعه دقیق تر، جامع تر و تخصصی تری 
روی بحث رینگ شهری صورت گیرد که در اجرای آن نیاز 

به همکاری و کمک نظام مهندسی داریم.
در ادامه این جلسه، سید علی حسینی رئیس نظام مهندسی این 
شهرستان ضمن تشکر از شهردار کازرون به خاطر تشکیل 
این جلسه گفت: سازمان نظام مهندسی آمادگی دارد تا در همه 
حوزه ها با شهرداری همکاری کند، بنابراین انتظار می رود این 

جلسات به صورت مستمر برگزار شود.
وی با اشاره به اینکه نباید در کارها دچار روزمرگی شویم، 
عنوان کرد: ما باید سعی کنیم پروژه محور و در این جلسات 
استفاده  شهر  پتانسیل  از  بتوانیم  تا  باشیم  خروجی  دنبال  به 

کنیم.
داریم  نظر  در  شهروندان  حال  رفاه  جهت  گفت:  حسینی 
طرحی را اجرا کنیم که نیاز به حضور ارباب رجوع در سازمان 
نظام مهندسی نباشد و تمام نامه های اداری مابین شهرداری و 

نظام مهندسی به صورت اتوماسیون اداری انجام شود.
و  فنی  معاون  شهری،  خدمات  معاون  جلسه  این  ادامه  در 
در  نظام مهندسی  اعضای  از  هرکدام  و  شهرداری  عمرانی 
خصوص همکاری بیشتر و همچنین پروژه های سطح شهر و 

نحوه اجرای آنها نظرات و دیدگاه های خود را بیان کردند.

 آتش نشانان کازرون 
 این بار با اهدای خون 

ناجی می شوند

 
این  خون  انتقال  مرکز  در  حضور  با  کازرونی  آتش نشانان 

شهرستان، بیش از شش هزار سی سی خون اهدا کردند.
سازمان  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
حامد  کازرون،  شهرداری  ایمنی  خدمات  و  آتش نشانی 
این  حاشیه  در  کازرون  آتش نشانی  سرپرست  پشنگیان 
برنامه گفت: با توجه به اعلام کمبود بانک خون کشور، با 
هماهنگی انجام شده، آتش نشانانی را که داوطلب اهدای خون 

بودند برای برنامه امروز فراخوانی کردیم.
برای  مشتاقانه  همکاران  از  زیادی  تعداد  کرد:  اضافه  وی 
حضور در برنامه امروز اعلام آمادگی کردند و چند تن از 
اقدام  اهدای خون  برای  ما  فراخوان  از  قبل  نیز  همکارانمان 

کرده بودند.
سرپرست سازمان آتش نشانی کازرون همچنین تصریح کرد: 
آتش نشانان همواره خود را ناجی شهروندان می دانند و بارها 
با اهدای خون داوطلبانه،  نیز  این را ثابت کرده اند و امروز 

نقش خود را به عنوان ناجی به شکل دیگری ایفا کردند.
و  پرستاران  پزشکان،  شبانه روزی  زحمات  از  تقدیر  با  وی 
کارکنان بخش بهداشت و درمان کشور در خط مقدم مبارزه 
این  خون  انتقال  تلاشگر  کارکنان  همکاری  از  کرونا،  با 
شهرستان و نیز همکاران آتش نشانی که در این برنامه حضور 

داشتند تشکر کرد.
فسا

فرماندار فسا:
زندگی با کرونا را یاد بگیریم

ویژه  فرماندار  و  فارس  استاندار  معاون  ایرنا  گزارش  به 
دقیقی  زمان  اینکه  گرفتن  نظر  در  با  گفت:  فسا  شهرستان 
برای از بین رفتن ویروس کرونا مشخص نشده و این موضوع 
در هاله ای از ابهام قرار دارد، به نظر می رسد که باید زندگی 
بهداشتی،  پروتکل های  با رعایت  و  بگیریم  یاد  را  با کرونا 
تحمیل  جامعه  و  خانواده  خودمان،  به  را  کمتری  هزینه های 

کنیم.  
فسا  شهرستان  اجرایی  مدیران  با  نشست  در  آرگیو،  حسین 
تأثیر  تحت  را  اجتماعی  معادلات  از  بسیاری  کرونا  افزود: 
خود قرار داده اما نمی توان در سالی که رهبر معظم انقلاب 

آن را به عنوان سال جهش تولید نام گذاری کرده اند، از رونق 
اقتصادی و معیشت مردم غافل بود.

وی بیان داشت: لازم است با رعایت همه جوانب بهداشتی، 
صنوف دارای مجوز به فعالیت بپردازند و از سوی دیگر نیز 
با اعمال بازرسی های دقیق، نحوه فعالیت صنوف مختلف در 

چنین شرایطی رصد و بررسی شود.
مسائل  نکردن  رعایت  اینکه  به  توجه  با  داد:  ادامه  آرگیو 
با  می اندازد،  خطر  به  را  مردم  سلامت  حفاظتی،  و  بهداشتی 
صنوفی که این گونه مسائل را رعایت نکنند، برخورد قانونی 

و قاطع خواهد شد.
شهرستان فسا در فاصله ۱۳۰ کیلومتری جنوب شرقی شیراز 

واقع شده است. 
خرم  اقلید،  نی ریز،  فسا،  شهرستان های  در  شیراز،  بر  علاوه 
بید، استهبان، داراب، خفر، فراشبند، خرامه، لامرد، ارسنجان، 
سپیدان،  مرودشت،  خنج،  اوز،  آباده،  کازرون،  لارستان، 
قیروکارزین، فیروزآباد، جهرم، گراش، بوانات، زرقان، بیضا 

و سرچهان بیماران مبتلای به کرونا شناسایی شده اند.
شهید  بیمارستان  سه  و  )ع(  علی اصغر  حضرت  بیمارستان 
چمران، شهید فقیهی و شهید بهشتی در شیراز به عنوان مراکز 
پشتیبان در کنار معرفی ۹ مرکز در شیراز و ۳۶ مرکز در 
دیگر شهرستان های استان فارس برای مراجعه افراد مشکوک 
به کرونا به این بیماران خدمات می دهند، همچنین نقاهتگاه 
بیماران مبتلا به کرونا با ظرفیت ۲۰۰ تخت نیز در ورزشگاه 
شهید آیت الله دستغیب شیراز تجهیز شده و مورداستفاده قرار 

می گیرد.

استان کهگیلویه و بویراحمد

استاندار کهگیلویه و بویراحمد 
خبر داد:

آبرسانی به چهار شهر و روستا 
در کهگیلویه و بویراحمد

 

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی استانداری 
کهگیلویه و بویراحمد، حسین کلانتری بر ضرورت شتاب 
بخشی در روند اجرای طرح بزرگ آبرسانی به چهار شهر 
این  پیرامونی  روستاهای  و  دهدشت  و  لنده، چرام، سوق 
مناطق از سد مخزنی کوثر تأکید کرد و گفت: این طرح 
دولت  در  استان  اولویت دار  طرح های  مهمترین  از  یکی 

تدبیر و امید توسط وزارت نیرودردست اجراست.
به همراه  بازدید خود  بویراحمد در  استاندار کهگیلویه و 
از  برخی  و  منطقه ای  آب  مدیرعامل  عمرانی،  معاون 
مسئولان استانی از این طرح میزان پیشرفت فیزیکی آن را 

نزدیک به ۴۰ درصد عنوان کرد.
وی از معاونت عمرانی، مدیرعامل شرکت آب منطقه ای و 
مشاور طرح خواست در اسرع وقت میزان اعتبار موردنیاز 
و برنامه عملیاتی تکمیل این طرح مهم را آماده تا در اسرع 
وقت در دیدار با وزیر نیرو و مسئولان ملی پیگیری لازم 

صورت گیرد. 
کلانتری بابیان اینکه تاکنون رقمی افزون بر ۶۷۰ میلیارد 
از  گفت:  است،  شده  هزینه  مهم  طرح  این  برای  ریال 
همه توان و ظرفیت های استانی و ملی برای تأمین اعتبار 
موردنیاز  جهت تکمیل و بهره برداری از این طرح استفاده 
سفر یک روزه  ادامه  در  همچنین  استاندار  خواهیم کرد.  
خود به شهرستان کهگیلویه و بازدید از طرح های مختلف 
به همراه معاون عمرانی استاندار، مدیرعامل آب منطقه ای 

و جمعی از مدیران استانی از سد کوثر بازدید کرد.
کلانتری در این بازدید ضمن تقدیر از عوامل اجرایی سد 
و آب منطقه ای استان ذخیره آبی استان را مطلوب ارزیابی 
 ۹۴ آبی  ذخیره  به  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار  کرد. 
برنامه ریزی های  با  این سد اشاره کرد و گفت:  درصدی 
صورت گرفته طی بارندگی های اخیر، استان از ذخیره آبی 

خوبی برخوردارمی باشد. 
کلانتری پیشبرد و سرعت بخشی به طرح های تأمین آب 
استان را از اولویت های اساسی و مهم دولت عنوان کرد و 
گفت: تکمیل خط آبرسانی به شهر لیکک که هم اکنون 
به طول ۵۵ کیلومتر در حال انجام است و همچنین آغاز 
عملیات اجرایی طرح آب رسانی به شهرهای قلعه رئیسی 
و دیشموک در آینده نزدیک را از مهمترین برنامه های 

تأمین آب شرب در استان عنوان کرد.
مدیرعامل آب منطقه ای استان نیز در این بازدید سد کوثر 

را از مهمترین سدهای استان برشمرد.
علی داوودی مهر مدیریت کنترل سیلاب های آبی حاصل 
از بارندگی ها و پیشگیری از خسارت های احتمالی را از 
مهمترین برنامه های آب منطقه ای استان برشمرد و گفت: 
تسریع در روند اجرای طرح های آبی استان باهدف کاهش 
از  جاری  سال  در  استان  نقاط  برخی  در  آبی  تنش های 

مهمترین اولویت هاست.

استاندار کهگیلویه و بویراحمد 
خبر داد:

سرمایه گذاری هلدینگ های 
بنیاد مستضعفان در کهگیلویه 

و بویراحمد
سرمایه گذاری  از  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار 
ظرفیت های  به  توجه  با  مستضعفان  بنیاد  هلدینگ های 

استان در سال جاری خبر داد. 
عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
استانداری کهگیلویه و بویراحمد،  نشست شورای توسعه 
معاون  حضور  با  و  استاندار  ریاست  به  لنده  شهرستان 
عمرانی استاندار، فرماندار شهرستان لنده و نمایندگان بنیاد 

علوی برگزار شد.  
لنده،  شهرستان  توسعه  وضعیت  آخرین  نشست  این  در 
اقدامات حمایتی بنیاد علوی در این شهرستان و همچنین 
و  عمرانی  اشتغال زا،  پروژه های  فیزیکی  پیشرفت  میزان 

تولید موردبررسی و ارزیابی قرار گرفت.  
در این نشست مقرر شد که هلدینگ های بنیاد مستضعفان 
برای سرمایه گذاری در بخش های مختلف به ویژه عمرانی 

و اقتصادی به استان ورود کنند. 
گفتنی است این هلدینگ ها در سال ۹۹ برای سرمایه گذاری 
در استان با توجه به ظرفیت ها و پتانسیل های موجود استان 

در حوزه صنعت و معدن سرمایه گذاری خواهند کرد. 
همچنین در این نشست مقرر شد کمیته محرومیت زدایی 
باهدف رفع محرومیت استان تشکیل و هر ۴۵ روز یک بار 
اعضای این کمیته با سفر به شهرستان لنده آخرین وضعیت 
حمایت ها و پیشرفت فیزیکی پروژه ها را ارزیابی کنند. 

اجرای  نشست  این  در  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار 
طرح توسعه اقتصادی شهرستان لنده از سوی بنیاد علوی را 
گامی مهم، اساسی و افق روشن برای توسعه این شهرستان 
و  انسجام  همدلی،  با  مسئولان  و  مردم  گفت:  و  دانست 
هماهنگی و با استفاده از همه ظرفیت ها در راستای توسعه 

و آبادانی این شهرستان تلاش کنند.
از شهر  لنده پس  حسین کلانتری عنوان کرد: شهرستان 
قلعه گنج کرمان دومین شهر پایلوت محرومیت زدایی در 
کشور محسوب می شود که این بنیاد تاکنون در راستای 
داده  انجام  مهمی  اقدامات  آن  توسعه  و  محرومیت زدایی 
است.  وی افزود: اما باید تلاش شود که بیش از این برای 

آبادانی لنده از این ظرفیت ها استفاده کنیم.  
کلانتری بر ضرورت همکاری همه دستگاه های اجرایی با 
بنیاد علوی تأکید کرد و گفت: رشد و توسعه شهرستان 

لنده در گرو مشارکت مردم است. 
سید خدادوست موسوی فرماندار لنده نیز در این نشست، 
میلیارد   ۱۰ مبلغ  شده  انجام  پیگیری های  با  داشت:  اظهار 
لنده_دهدشت  محور  به  علوی  بنیاد  طریق  از  تومان 
اختصاص یافت و به زودی ۵ کیلومتر از این مسیر توسط 

شرکت اسکان اجرایی می شود. 
انقلاب  بنیاد مستضعفان  به  بنیاد علوی سازمانی وابسته    
اسلامی است که در دی ماه ۹۷ با ورود به استان و انتخاب 
شهرستان لنده به عنوان دومین پایلوت محرومیت زدایی در 
آغاز  را  خود  کار  کرمان،  گنج  قلعه  شهر  از  بعد  کشور 

کردند.

پاتاوه و دهدشت

 تأکید استاندار کهگیلویه 
و بویراحمد بر تسریع در روند 
اجرا و تکمیل طرح ملی 

پاتاوه به دهدشت

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی استانداری 
کهگیلویه و بویراحمد، استاندار کهگیلویه و بویراحمد که 
به همراه معاون هماهنگی امور عمرانی، فرماندار شهرستان 
کهگیلویه، مدیرکل راه و شهرسازی و برخی از مسئولان 
این  داشت،  بازدید  دهدشت  پاتاوه  ملی  محور  از  استانی 
و خواستار  ارزیابی کرد  مهم و ضروری  بسیار  را  محور 

سرعت بخشی برای تکمیل این طرح شد.
حسین کلانتری با اشاره به اینکه روند اجرایی جاده ملی 
پیگیری  با  گفت:  است  شده  طولانی  دهدشت  به  پاتاوه 
سازمان  به ویژه  کشوری  مسئولان  طریق  از  مستمر 
خاص  اعتبارات  اختصاص  با  تلاشیم  در  برنامه وبودجه 

نسبت به راه اندازی هر چه سریع تر آن اقدام کنیم.
میدانی  بازدید  این  در  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار 
با  گفت:  دهدشت  به  پاتاوه  طرح  اجرایی  روند  از 
برنامه ریزی های انجام شده تأمین منابع مالی از سوی دفتر 
حال  در  جد  به  خدمتگزار  دولت  و  رهبری  معظم  مقام 
پیگیری است و در تلاشیم این محور مهم ارتباطی به زودی 

به بهره برداری برسد.
سفر  مصوبات   اساس  بر  کرد:  تصریح  کلانتری  حسین 
معاون محترم رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه وبودجه 
کشور به استان و برای تسریع در روند اجرایی آن، این 

طرح جز پروژه های اولویت دار قرار گرفت.
استاندار اظهار داشت: پیش بینی می شود این طرح طی سال 

جاری مورد بهره برداری و استفاده قرار گیرد. 
حسین کلانتری خاطرنشان کرد: این محور مهمترین طرح   
راهسازی کهگیلویه و بویراحمد است که با بهره برداری 
از آن علاوه بر کوتاه تر شدن مسیر  جنوب به مرکز از 
شهرستان   ۲ در  محروم  روستای   ۴۰۰ از  بیش  مسیر  این 
بویراحمد و کهگیلویه با جمعیتی افزون بر ۱۰۰ هزار نفر 

از نعمت راه مناسب برخوردار خواهند شد.
استاندار این محور را دارای چهار قطعه برشمرد و افزود: 
طول قطعه های اول و سوم آن به ترتیب ۲۶ و ۲۰ کیلومتر 
و قطعه های دوم و چهارم نیز به ترتیب ۲۸ و ۶۳ کیلومتر 

است.
معاون عمرانی استاندار کهگیلویه و بویراحمد هم ارزش 
ریالی ساخت جاده پاتاوه به دهدشت را ۳۰ هزار میلیارد 
ریال عنوان کرد و گفت: با بهره برداری از این طرح بخش 

زیادی از ترافیک مرکز استان کاسته خواهد شد.
این محور در  اینکه  به  با توجه  فیلی تصریح کرد:  عزیز 
آینده یکی از محورهای پرترافیک کشور است باید برای 

توسعه آن برنامه ریزی لازم انجام شود.
قطعه  چهار  شامل  را  دهدشت  به  پاتاوه  ملی  جاده  فیلی 
دانست و گفت: قطعه یک، ۲ و چهار این طرح تکمیل و 

زیر بار ترافیک رفته است. 
گفتنی است  ساخت جاده ملی پاتاوه به دهدشت در سفر 
سال ۱۳۷۳ رهبر انقلاب به کهگیلویه و بویراحمد مصوب 

و یک سال بعد عملیات اجرایی آن آغاز شد.
در  کیلومتر   ۱۳۷ طول  به  دهدشت   - پاتاوه  اصلی  مسیر 
کریدور  از  بخشی  یاسوج،   - شهرضا  اصلی  محور  ادامه 
اتصال مرکز کشور به جنوب و درواقع اتصال بخشی از 
بنادر جنوبی است که  به  استان اصفهان  از  مرکز کشور 

یکی از محورهای مهم به حساب می آید

استان بوشهر
بوشهر

استاندار بوشهر تاکید کرد؛
 اجرا و نظارت سخت گیرانه
  بر پروتکل های بهداشتی 

 در واحدهای صنعتی 
استان بوشهر

نظارت  و  بهداشتی  پروتکل های  رعایت  بر  بوشهر  استاندار 
سوی  از  پروتکل ها  این  بر  نظارت  سخت گیرانه  و  جدی 

واحدهای صنعتی استان تأکید کرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی استانداری 
با  مقابله  استانی  ستاد  نشست  در  گراوند  عبدالکریم  بوشهر، 
با  داشت:  اظهار  استان  واحدهای صنعتی  محوریت  با  کرونا 
توجه به اهمیت کار واحدهای صنعتی و اقتصادی در استان؛ 
پروتکل های  جدی  رعایت  با  واحدها  این  دارد  ضرورت 
فعالیت  به  پروتکل ها  این  بر  مدیران  نظارت  و  بهداشتی 

بپردازند.
به معنی عادی شدن  باز شدن برخی صنوف  بیان کرد:  وی 
شرایط مقابله با کرونا نیست؛ ادامه تعطیلی مدارس، دانشگاه ها 
کرونا  با  مقابله  که  است  این  نشان دهنده  مذهبی  مراکز  و 

همچنان جدی است.
استاندار بوشهر گفت: با تلاش تیم پزشکی و کادر درمانی 
وضعیت  کرونا  با  مقابله  در  ما  کشور  مردم،  همکاری  و 
مناسب تری در مقایسه با کشورهای بزرگ دارد اما این به 

معنی این نیست که از مقابله با کرونا غفلت کنیم.
بیماری کرونا  به  نسبت  همچنان  باید  جامعه  افزود:  گراوند 
تلخی  اتفاقات  شاهد  کنیم  غفلت  اگر  چراکه  باشد  حساس 

خواهیم بود.
نظارت  و  بهداشتی  پروتکل های  رعایت  بر  بوشهر  استاندار 
سوی  از  پروتکل ها  این  بر  نظارت  سخت گیرانه  و  جدی 
مدیران  گفت:  و  کرد  تأکید  استان  صنعتی  واحدهای 
سخت گیرانه  و  جدی  نظارت  استان،  صنعتی  واحدهای 
در  را  اجتماعی  فاصله گذاری  و  فردی  بهداشت  رعایت  بر 

واحدهای مربوطه انجام دهند.
دستورالعمل های  ابلاغ  در  نفت  وزیر  از  قدردانی  با  وی 
سخت گیرانه برای رعایت پروتکل های بهداشتی جهت مقابله 
با کرونا افزود: هرگونه اغماض و سهل انگاری در این زمینه 

ما را پشیمان می کند.
گراوند بر رعایت پروتکل های بهداشتی از سوی اصناف استان 
پروتکل های  این  واحد صنفی که  افزود: هر  و  تأکید کرد 
علوم  دانشگاه  و  می شود  پلمپ  نکند  رعایت  را  بهداشتی 
پزشکی، سازمان صمت و اتاق اصناف نسبت به نظارت برای 

رعایت پروتکل های بهداشتی در اصناف اقدام کنند.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی سپاه فتح استان کهگیلویه و بویراحمد سرهنگ جهانگیر انصاری در برنامه زنده تلویزیونی شبکه 
استانی دنا با گرامیداشت دوم اردیبهشت سالروز تاسیس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: زمانی که انقلاب اسلامی در سال ۵۷ به رهبری امام 
خمینی)ره( پیروز شد نیروهای مسلح که ارتش، ژاندارمری و شهربانی بوده و دست نشانده و وابسته آمریکا و استکبار و هم پیمانشان بودند از هم 
پاشیدند و برخی ها از فرمانده هان یا فرار کردند یا معدوم شدند، برخی بازنشسته شدند و برخی هم به زندان رفتند. جانشین فرمانده سپاه فتح کهگیلویه 
و بویراحمد بیان کرد: بعد از انقلاب، آمریکایی ها به دنبال اختلاف میان قومیت ها بودند و با تشکیل گروهک های تروریستی در داخل کشور خواص 
را ترور کردند که امام در دوم اردیبهشت دستور دادند نیرویی به نام سپاه  تشکیل و  حفظ انقلاب و دستاوردهای آن را بر عهده داشته باشد. وی ادامه 
داد: آمریکایی ها بعد از این همه خباثت و اختلافات قومی و ایجاد گروهک های تروریستی وقتی مقاومت مردم و عهدی که با امام بستند را دیدند 

جنگ هشت ساله را راه اندازی کردند و در این زمانی که ما درگیر مشکلات داخلی بودیم حزب بعث بخش عظیمی از خاک کشور را غصب کرد.

سپاه فتح کهگیلویه و بویراحمد در اوج خدمت به مردم 


